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 יו"ר ועדת כספים   – צחי עירון
 ויגיסר  -יעל שלו  

 בועז סופר
 כרמל סופר 

 שלמה רבינוביץ 
 תמי שפירא 
 ראובן צמח 

 
 מזכירה  –אתי קירמה 

 
  תושבים

 
 

 היום:על סדר 
 עדכון יו"ר הוועד המקומי:   .1

 
על   הפעילים  ולכל  הנוער  ולבני  מתן  יעל,  לתמי,  להודות  יום    מבקש  אירועי 

 משואות ה  משיאותן ויום העצמאות. מברך את מיקי אליצור והדר כהן,  והזיכר
 בטקסים הרשמיים. 

 
 .  23.5.22-ות, הישיבה הבאה תתקיים ברמתנהל הליך בורא.  – :מים 

פחת. מבקש    4.6%קוב מים.    10,000-הישוב צרך למעלה מ  בחודש אפרילב.  
 אנחנו שולחים התראות לתושבים.. השקיה הלבדוק את מערכות  התושביםמ

רשות המים, ספק מים לא יכול לקבל תעריפי מים מוזלים לגינון. ניסינו ע"פ  ג.  
 .  לגינון  ת מים גבוהותויש צריכשם  -מתחם ארזה  זאת במיוחד עללבחון 

יקח על עצמה להיות צרכנית המים תשהמועצה האזורית    ,הדרך היחידה  היא
לגינון)בהיותו ספק   לגינון הישוב. והמועצה תרכוש מהוועד המקומי את המים

   להנחיות.בתעריף המוזל שאנחנו נקבל מהרשות בהתאם  המים( 
מבואות ירושלים י  "מימ  עצה,  זה המו   –במתחם ארזה    ספק המים ד. נכון להיום,  

עתה במצב הקיים,  המועצה  באפשרות  .  קריאה וגביה   נותנת שירותיהיא רק  
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נותני    לרשות המים לקבל תעריף מוזל לגינון בארזה  לפנות כשאנו נהיה שם 
מוצא שאחר האזורים ב.  לגבי  שרותי הגינון ומדי המים לגינון ירשמו על שמנו

 ישירות מול רשות המים.  בהמשך ודדאנחנו נתמ
    הוצאנו למועצה בקשה להחזיר לנו את רישיון ספק המים ה. אני מזכיר ש           
 במתחם ארזה.            

זמן רב לקח   בארזה.  בקו המים במרכז המתחם  ץפיצויש  מאז תחילת אפריל  ו.  
 היום. . לבסוף קבלן אזורים התחיל את העבודה  לאתר את הבעיה

שתהיה  ההב יודעים  אנחנו  נשלם,  לא  שם,  שזורמים  המים  עלויות  שאת  רנו 
 בעיה מול אזורים/מועצה. 

נוספת נזילת מים  הזה    יש  ואמרו שהם על הקו  אזורים מכירים את הבעיה   ,
 יטפלו. 

 
תיכנ עליתי  נומצב  כי    –:  במוצא  לכולם  ל זכור  תהליך   תב"ע  הכנתהתנהל 

לאורך כל התקופה ביקשנו שיפעלו   מאז  .2017-חדשה לישוב, התהליך נעצר ב
עם    23/2/22-מעבודה  פגישת  ל  בהמשךלהסדיר את המצב התיכנוני בישוב.  
המועצה ומהנדסת  המועצה  את    הב  ראש  למועצה  להגיע הצגנו  הרצון 

עם מהנדסת   9/5/22קיימנו פגישת עבודה נוספת ב;  מצב התיכנונינות ללפתרו
מתוך המועצה וסגניתה  בה חזרנו על הצורך להסדרת המצב התיכנוני בישוב  

לבעליוצורך    רצון   לנצלן    לאפשר  בישוב  עתה) חלקות  שהמצב  כפי  כל -ולא 
זוכה כ-הקודם  של  הקיבולת  למגבלת  מגיעים  עוד   20-ואז  שאפשר  דיור  יח' 

בישוב מגב  לבנות  תמע"ר  דיור35א  "לות  יח'  לבעלי  לאפשר  וכן,   , קיימות  ( 
 עדה מקומית. ועבירות בנייה/תוספות בנייה במסגרת סמכויות שיש לור  ילהכש

 
שהוועדה תפעיל את הסמכות שלה בנושא הרחבת   גם  בהעדר תב"ע ביקשנו

המהנדסת ציינה כי בכל מקום   -אשפה, מקומות חניה וכו'.,  כבישים, פילרים
בקשות/תוכניות, ע"ג  הערותנו  מציינים  ושנמשיך   שאנו  בחשבון  נלקחות  הן 

 בכך. 
 

הוועדה המחוזית  מהנדסת המועצה   כי  עלית כעתודה  ציינה  מוצא  את  רואה 
יחידות דיור   10המשמעת היא ציפוף של  )   לירושלים ו/או מבשרת ציון  ריתבפר

  . ( לדונם
נוציא   כי,  כישוב סוכם  למוצא  להתייחס  הצורך  את  נסביר  בו  מנומק  מכתב 

בניסיון אכן להביא לשינוי   וועדה המחוזיתביחד עם המועצה ל  נגישו  מיוחד, ו
  .בכל הנוגע לקיבולת בישוב 

הדיון מהנדסת   וציינהבמהלך  התיירותית שאושרה   הזכירה  שתוכנית מתאר 
 מ"ר.  70יחידה תיירותית של עד לפני כשנתיים מאפשרת לייצר במוצא 
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 )מול זמורה(. 38/101חלקות ילין 
חמו,  18.3-בסביבות ה בן  ויוסי  זמיר  יוסי  בעבודות  .    חלקה של    "ניקיון" החלו 

את החלקה מיורשי בית  רכשו לדבריהם,   הנדסי.  עם ציוד מכני)באיזור זמורה( 
בו  )   37לחלקה  ו  ילין. הם שפכו תשפוכת עפר בשטח העבודות של חברת שפיר 

 " גזםנמצא השטח המכונה  יצרו מפגע  "אתר  ( ערמות ממש משמעויות. הם 
שלא שלהם וביצעו עבודות   יםותברואתי, כולל פלישת לחצר,בטיחותי  סביבתי  

 ללא היתר. 
לגורמי  פניתי  ואז  התייחסו  לא  הם  לקדמותו,  המצב  להחזיר  שידאגו  דרשתי 

ולסגנו-המועצה   במסגרת החוק. הם   לאכוף  שיפעלו -כולל אל ראש המועצה 
זומנו לחקירה אצל פקח המועצה. הם הוציאו מכתב בשם עו"ד מטעמם שהם 

והם מפנים גורמים  האשמות  בו  לא מגיעים לחקירה  לוועד לשורה של  כולל   ,
התנהלות וכו'.  עפר  שפיכת  על  פסולה  יהי  םהמקומי.  גםתה  טענות   וכללה 

-במכתבם מ  בתפוצה רחבהויחוס מעשים לוועד המקומי ואלו הופצו  שקריות  
 . מכתב אותו כתבו כאמור ע"ר זימונם לחקירה במועצה  4/5/22

הם  הליכים,  נקיטה ב הוועד המקומי החליט להוציא להם מכתב התראה לפני  
הרע  אש"ח   50ע"ס    ולתשלוםנצלות  להת  נדרשים לשון  הוצאת  חברת   .בגין 

הם התחייבו כלפיהם וכו', לבסוף    אותם לשיחה  זימנושפיר פעלה בדרך זהה,  
 שישלמו עבור עלות פינוי פסולת העפר כולל הפקדה של צ'ק. 

הביוב.   עבודות  במסגרת  פסולת  שפך  המקומי  שהוועד  היו  הטענות  אחד 
 המועצה ואנו לא הכתובת. העבודות נעשו על ידי 

הם שפכו פסולת, שאריות צינורות וכו', מול הבית שלי. מבקש   בצלאל זמורה:
 שתנסו לפעול שיפנו את זה. 

 הם ביצעו עבירות, ואנחנו העברנו את זה לטיפול המועצה.   שלום:
המקומי    :החלטה והוועד  את  חוזר  אחד  פה  להתנצלות מאשר  הדרישה 

 עורך דין אופיר פורתמינוי    בגין לשון הרע ואת  ש"ח 50,000והדרישה לתשלום  
 לייצג את הוועד בתיק זה. לטפל ו

 
לידה את המבנה הקטן לשימור. ע"פ   –  :בית הכנסת ארזה קיבלה  המועצה 

. קומה ראשונה  לאחריותנו המלאה    ההסכם הוא היה אמור להיות מועבר אלינו
 בריאות וחינוך.  –בית כנסת, קומה שניה  

שית המועצה. לפיו "קיבלנו מבני אלירז הסכם שימוש זמני שהוכן על ידי יועמ
אפשרות הארכת  כל  ים, אין בהסכם  חודש  59המבנה יועבר אלינו לתקופה של  ,

וגם קיבעו את יעוד המשרדים בקומה ב' כמשרדי הוועד המקומי. לכל    הסכם
 שינוי או דבר אחר נדרשת הסכמת המועצה. 

לקבל את   בכלל  אני פונה לחברים, במצב הזה איני רואה למה אנחנו צריכים
כ אם  לאחריותנו.  הםהמבנה  הסכם   אלו  תחתום  שהמועצה  הדברים,   פני 

כלפיה יתחייבו  ושהם  הכנסת  בית  עמותת  עם  ההגדרה .  ישירות  ישירות   גם 
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חתימה   זה בעייתי.  ,רק כמשרדי הוועדבקומה ב'  להשתמש    לפיה אנו יכולים
כזה   הסכם  בהמשךעל  גם  לדעתי  הגדול   תשליך  הבית  אי   .לגבי  על  הודעה 

נכונותנו לקבל המבנה בתנאי ההסכם שנשלח, תביא בוודאי לשיח עם המועצה 
לכל נוכל להתייחס  מזכיר כולל למצב עם הבית הגדול לשימור.  - ואז בפגישה 

 כל המבנים והשטחי ציבור רשומים על שם המועצה.   ש
 מהבית לשימור. כבר יעל: יש לקדם את עניין החוזה שבית הכנסת יעבור 

ל:   החלטה מכתב  וכי נוציא  עלינו  מקובל  לא  ההסכם  כי  המועצה  ראש  סגן 
באפשרותה של המועצה לחתום ישירות הסכם עם עמותת ביה"כ ארזה מוצא 

 עילית)כדי לא לעכב המעבר(. 
 

וחניה תנועה  הארזים  על :  רחוב  הארזים,  ברחוב  תושבים  של  פניה  קיבלנו  
בעיות חנייה ורוצים לשפר את המצב. רות בקי פנתה אלי בעניין. אני מציעה 
ולפעול  אפשריים  פתרונות  להציע  למפגש  הארזים  רחוב  תושבי  את  להזמין 

 בשיתוף פעולה למצוא פיתרון נכון. 
בקי: לפני    רות  נבנה  מוצא  )כבישים  שנה, התשתי  70החלק התחתון של  ות 

יש   ישן שבכל חצרות התושבים  חוטי חשמל(, נשארו אותו דבר. הרחוב הוא 
 חניה אבל יש שוכרי דירות שחונים על הכביש. 

מוטרדים מהבניה הרוויה החדשה בשטח של משפחת דיוויש.    שרה אוצ'ניק:
מבקשת שהמשאיות ייסעו מלמעלה ולא מרחוב הארזים. הולכת להיות יחידה 

 יו. אני חוששת שיהיו עומס של חניית רכבים ברחוב.  מ"ר סטוד  80
לבנות    שלום: בקשה  דיור   4הוגשה  במזכירות  יחידות  בה  לעיין  היה   . אפשר 
לגבי עבודת מהכביש ביקשנו תוספת חניות בתוך תחומי המגרש. כוועד אנחנו  

העליון, אני חושב שזה אפשרי ואנחנו נפעל מול בעלי המגרש לבצע תיאום, 
 וימים.  כולל שעות

 מציע להנחות את מי שבונה בשטח איך להחנות את הרכבים.   קלדרון:
 הוחלט: לקיים מפגש של תושבי הרחוב.  

 
 לא מסודר. בארזה מכלי המחזור  נושא ארזה:תושבת  –שולה 

 
יש במוצא הרבה פחים שלא נמצאים במקום המיועד. אנחנו עושים את   בועז:

 יות אכיפה.  . לוועד המקומי אין סמכולשמור על הסדר והחזות המיטב
תמיד את האשפה לא מחזירים    יבמספר רחובות בנו מקום יעודי לפחים, מפנ

ם לנו אין קשר ישיר עם נותני השירותי  –למקום. לעניין פינות המחזור  המיכלים  
המועצה. אנחנו מפעילים ישירות מול  הם    שלהם  בנושא המיחזור. ההסכמים

רבות.   בקשות  והגשנו  תוכננה    לחץ  לא  הוועד בכלל  בארזה  מיחזור,  פינת 
התושבים מוזמנים גם לפנות ישירות .  פינת מיחזורהמקומי מתקציבו בנה את  
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דרך   ואין  קבועה  היא  התדירות  הפינוי,  תדירות  לגבי  המועצה.  להשפיע. מול 
  ... לא גדל כביכול המועצה הישוב לצערנו ,מבחינת 

. ערכו ביקורת ללא 2.5-מבצעים ביקורת. בכיבוי אש   אחת לתקופה    –   כיבוי אש
מטעמנו.    על  נציג  מסתכלים  הישובהם  של  )למרות  היקף  את ש.  כולל  זה 

 קק"ל בית זית, רמי(. השטחים של 
יכולים    זה  חלק גדול   לא   .אנו    להמליץלבקש,  עצים בחצרות הבתים. אנחנו 

לכפות. גם אם אנחנו נבצע את כל חישוף השטח, לא נצליח לענות על יכולים  
אנחנו נבקש תקציב מהמעצה. במסגרת המאמצים שלנו יש תוכנית    הדו"ח.  

 עבודה של קק"ל שזה לא כל הישוב, זה החלק של מורדות מבשרת. 
מיליון ₪ לכולם. עד שזה   2ישובים הוא    58  -ל   מטה יהודה רבתישל  התקציב  

אנחנו אנחנו מבקשים מתושבים לגלות אחריות בשטח הפרטי שלהם.  יקרה,  
יות, כולל כריתה עצים. אנחנו משקיעים ברמה היומית רגעושים פעולות כירו

 גונבים לנו הרבה ציוד.  לצערי   כדי שארונות הכיבוי יהיו מלאים,
כיבוי אשבשבועות הקרובים   )לצערי עשינו   נעשה הדרכה על הפעלת ציוד 

מבדיקה   תושבים(.  מספיק  הגיעו  ולא  הראשונישבעבר  הצוותים  ים לנו, 
 ראשוני שהוא מאוד חשוב. ה  מענהאת ה  אלו שנותניםלשטח הוא    יםשמגיע

כ ברדיוס של  מים,  תותח  לשים  הרימון  רחוב  בסוף  ניסוי  עושים   40-אנחנו 
מים.מטר.   תותח  יש  הוועד  על הרכב של  תלויה   גם  מים  תותחי  הצבה של 

 בתשתיות.  
: אנחנו יכולים לקבל הנחיות בכתב מהמועצה?, אנחנו לא נוכל לעמוד כרמל

 בדוח הזה. 
 : נערוך סיור ונפנה למועצה. בועז

 פונים לתושבים בבקשה לשים לב לארונות כיבוי אש שלא נגנב ציוד. שלום: 
בארזה   שמנו  הועד   3אנחנו  חשבון  על  הכיבוי  לברזי  סמוכים  כיבוי  ארונות 

עוזר.  לא  זה  כיבוי,  הארנונות  עם  לעשות  מה  ידעו  שהתושבים  בלי  המקומי. 
בהדרכ להשתתף  להגיע  מהתושבים  מבקשים  מענה  ות  אנחנו  לתת  בכדי 

 . ראשוני 
 בועז :

 הוחלפה.  –רשת צל בארזה 
הזמנו. צריך להגיע בקרוב.    –גנבו לנו חלק מהרשת צל    –רשת צל גן רימונים  

לשי הצללה, נעשה ברמה נמוכה מאוד, זה לא וכל ההתקנה בארזה של המש
 מאפשר לפרק בקלות. 

  – גינון  .  מכרז תחזוקה במוצא עלית רבתישני מכרזים הופצו בשבוע האחרון.  
 ארזה.  מתחם הוא על בו שהדגש 

וזה מעבר   עובד קבוע לגינון בארזה   שיהיה  בארזה אחרי התלבטות החלטנו  
  .1.7-החל מה, נוספיםלדברים ה
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גני   חסון מיה: מבקשת לבדוק את המתקנים בגני השעשועים. יש כרגע שני 
תקנים . יש הרבה מאוד ילדים גדולים יותר והמ4שעשועים לילדים בערך בגיל  

אותם.   משרתים  האפשרותלא  את  לבדוק  המתקנים  מבקשת  את   להחליף 
 .4שישרתו ילדים מעל גיל 

אנחנו    ,הוא עסק פרטי  –עד המקומי אין סמכות, בגני הילדים. צהרון  ולו  יעל:
הוועד  והגננות הוצאנו הרבה מכתבים, מורשים בתנאי המועצה לצאת למכרז.  

ב הגנים.  של  מתכלה  ציוד  קונים  אנחנו  וילונות,  סורגים,  היו  שנים   5-לא 
הצוות  גנים.  לשני  והתפצל  גדל  הישוב  הילדים,  בגני  שינוי  יש  האחרונות 

הגנים הפכו לפחות קהילתיים. אני בקשר עם    –התחלף. בתקופת הקורונה  
תי שיש צעקות ובבכי, לא שמעתי על אלימות.  הגננות ומפעילות הצהרון, שמע

 לצערי הרב מפקחת משרד החינוך אמרה לגננות שלא צריך לשתף את ההורים. 
במרץ היו שתי אסיפות, והוחלט ביחד שההורים כותבים מכתב למפקחת ואני 

'. השבוע לקבל שעות פיקוח, יעוץ וכוביקשנו  עושה את העבודה מול המועצה.  
 אמרו לנו שתהיה לנו סייעת שלישית.  

העלתה בפני את עניין עמוד ההצללה שהמועצה הציבה וילדים יכולים כהן  סוף  
לטפס. מיד יצרתי קשר עם מחלקת הבטיחות של המועצה, ממה שאני יודעת 

עשו הרבה  מאוד סיורים עם יועצי הבטיחות למציאת פתרון,   לא מטפסים יותר.
היום הגיעה מנהלת מחלקת גנים, מאיה אשכנזי    שהוא ינסה..  אבי קינן אמר  

 לדבריה,בפעם הראשונה אמרה שמתקני החצר לא מותאמים לגילאי הילדים.  ו
  היא תטפל בזה.

  3להורים,  הצגתי  חלק מהסיור עם מאיה היה גם על הצהרונים, אני    –  צהרונים
  3חיצונית. אפשרות  חברה    –  2פועלים על פי המועצה. אפשרות    –:אפשרויות  

זה אסור לעשות(. הצהרונים לא   – )את  יותר כסף מההורים.  ולגבות  משותף 
את  להוריד  האחרונות  בשנים  פעלה  המועצתית  ההורים  הנהגת  רווחיים, 

 המחירים. עדיין לא קיבלנו הנחיות מהמועצה. 
מלול: מעבירות   הילה  שלי  והבת  אני  ואוכל.  משכורות   העיקריות;  ההוצאות 

 . חוגים
גנים אחרים.  הרבה  ליש בריחה של משפחות מגני הילדים במוצא  תמר רבינס:  

 עברו לקסם, רוצים לעבור לבית זית. 
במועצה  יעל: החינוך  ומנהל  החינוך  משרד  באחריות  הוא  החינוך  נושא    כל 

 האיזורית. אין לוועד המקומי שום סמכות ואחריות. 
חושב שאנח   כרמל: להגיע  נו  אני  זה  צריכים  יש  עם  להורים  המועצה.  לראש 

להיות פה   הורים, אתם צריכיםפה את כל ה אחריות למצב הזה, אני לא רואה  
 אנחנו לא נוכל כוועד לפעול ללא עזרת הורים. ולהפגין. 

 אני מוכנה להחתים הורים בכניסה.  סוף:
ועמוקה,  צחי:   שורשית  היא  הבעיה  שייכת  לדעתי,  לא  בגן  האלימות  בעיית 

 למתקנים, אסלות. 
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 יש בעיות של מתקנים, יש בעיות שמצריכות טיפול.  שלום:
תקיימו שיחה עם  ההורים יתגייסו  צריך ש אני מוכנה להתגייס לכל דבר,    יעל:

 המשפחות ותוודאו שכל ההורים יגיעו. 
יה. פניה של הורים כן עוזרת, זה צריך להיעשות יש לי תקווה לאחר הסיור עם מ

 בשיתוף פעולה. אם אתם יכולות לקחת את זה על עצמכן מה טוב. 
עד כמה .  חיצונית  המועצה תמליץ להעביר את כולם לחברה  –לעניין הצהרונים  

 .  והאופציה היחידה הפורמלית , ההורים לא מעונייניםשאני יודעת 
תה בעיה עם ההסעות, אני הרגשתי שעזר שכל אחד פנה בצורה יכשהי  סוף:

 נפרדת למחלקת הפיקוח. 
לגבי הצהרונים אין סיכום ואני עדיין לא יודעת. הנטייה שלי היא להמשיך   יעל:

 באותו פורמט. 
 
 

החסום כיום בפח רוצים שהפתח    :פתח החירום מחניון ארזה שלב א'   שלמה:
חירום    קלות  המרותך ובעת  נעול במנעול  כנפי שיהיה  דו  יוחלף בשער  לקיר, 

יפתח כלפי חוץ.   ולמצב הקיים שיש )כגון שרפה(  זאת כמענה לשעת חירום 
שנביא לה  ,חברת אזורים מוכנה לבצע זאת ובתנאיכניסה ויציאה אחת לחניון. 

לכם  והסכמה  אישור   אביא  אני  לכך.  המקומי  של  מכתב  מהוועד  ההסכמה 
 בעתיד, אם יידרש צריך לשנות לדעתי את התב"ע.  אזורים.

מוטמנים על   –  פחי אשפה  קיבלה את האחריות  לא  אומרת שהיא  המועצה 
ולטענת אזורים הפחים הם תיקניים. לאחרונה   4הפחים, המועצה נתנה טופס  

עשו ניקוי וביקשו את חתימתו של לוי עזיז, הוא לא חתם, אמר שיחתום רק אחרי  
 אנחנו צריכים לפעול לטפל בעניין הזה. החורף. 

 
 

  שונות:
 יש עדכון? –פתרון למעברי חציה  תמר רבינס:

תוכנית בועז את  החוקית  ברמה  יסדירו  הם  שאם  ישראל  לנתיבי  התחייבנו   :
התוכנה אנחנו מוכנים להשתתף בעלות. היו מספר פגישות. הם הודיעו לי שזה 

 אושר ועבר לאישור משטרת ישראל. 
קצה רחוב האלון מול   2מרחוב האלה לבית הפיס.  –מעברים  3ביקשנו אנחנו 

זה בחלק התחתון.  הם אמרו שהם יצטרכו לשים פסי    3-תחנת האוטובוס, וה
 האטה בחלק המקומות. 

בגן   התראה לפני תביעה על שני מקרים של נפילות  קיבלנו  לאחרונה   שלום:
זה העברנו לטיפול חברת הביטוח ו   20' אוקטובר שנת  טספחודש  ב  משחקים
 בטיפולם. 
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 אזור למשחקי כלבים ומפגש לבעליהם במתחם ארזה:   יעל:
 מציגה פניות תושבים מארזה המעוניינים בסוג של גינת כלבים במקום. 

 תושבים/בעלי כלבים מארזה שנכחו בישיבה ג"כ הציגו הצורך לאזור שכזה. 
לא   כה  ירושלים, עד  בעיריית  כהן. מתכננת  כרמלי  גם עם מיכל  היה  ביררתי 

שטחים   אין  בארזה  חצרות.  היו  הבתים  לרוב  כי  כלבים  גינת  שתהיה  הכרחי 
 ומכאן עולה הצורך. 

כלבים בכל פעם. בשלב ראשון לבדוק   30-לפי התקן, צריך לתכנן גינה שתכיל כ 
מ"ר. מיכל אומרת   300מ"ר לכלב במתחם של    33כמה כלבים יש. לפי התקן  

 שדונם צריך להספיק. 
ת ויש הנחיה מחייבת לעש  2016-ושבים עשינו סיור. מאני ביחד עם מספר ת

. בכניסה לארזה מול חנית 1שטחים;    4שיתוף ציבור. אני אציג את האפשרויות:  
. סוף שדרות 4סוף רחוב התפוח.    –   3מאחורי הבית הלבן.    – גבעה    2אורחים.  

 הנשיאים. 
 בבתים ויפריע   עתושב: מתנגד במדשאות במרכז המתחם יפג

 שלמה: אי אפשר שם בגלל הילדים. 
 בעלי כלבים.  30-צאפ של כטיש קבוצת וו תושב:

יש קושי מצד אחד אנחנו מבינים את ההורים והילדים. אני יכולה להבין    תושבת:
 את הפחד. מנגד יש כלבים שצריכים מקום לפרוק אנרגיה.  

של הדיירים או פגיעה הוועד מציע שטח שבו לא תהיה פגיעה באיכות החיים  
זו   הטרסות האחרונות בסוף מורד שדרות   2  –מינימאלית כתוצאה מפעילות 

-הנשיאים, הנושקות לדרך השירות שבהמשך רח' התפוח. תהיה גישה /כניסה
 . 1יציאה למקום גם מכוון דרך השירות/השצ"פ המקביל לכביש 

 מאושר. תפורסם הודעה על כך עם מתן אפשרות להתנגד במשך כשבוע ימים.  
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